

---

## EDITORIAL

---

This issue of *RACAR* celebrates the opening of the new home of the Canadian Centre for Architecture which was founded exactly ten years ago in 1979. The Director, the curators of the CCA, and invited contributors present in this issue of *RACAR* a group of striking articles on various facets of the CCA's collection. Thanks are due to the CCA and to its Director and President, Phyllis Lambert. A subvention from the CCA enabled *RACAR* to expand the normal size of this issue and to give generous photographic coverage to the prints, drawings, books, and photographs from the CCA's collection. We are indebted to the CCA's Research Curator, Myra Nan Rosenfeld, who has graciously consented to serve as both the CCA coordinator for the project as well as Guest Editor. She has assiduously fulfilled both these tasks.

Ce numéro de *RACAR* commémore l'ouverture du Centre Canadien d'Architecture qui fut fondé il y a dix ans en 1979. Le directeur et les conservateurs du CCA, ainsi que des collaborateurs invités, présentent dans ce numéro une série d'articles intéressants sur les collections du CCA et son édifice. Nous tenons à remercier tous les membres du Centre Canadien d'Architecture et son directeur et président, Phyllis Lambert. Une subvention spéciale du CCA nous a permis d'agrandir le nombre d'articles et de photographies présentés dans ce numéro. Nous sommes très reconnaissants à Myra Nan Rosenfeld, conservateur chargé de la recherche du CCA, d'avoir consenti à être coordonnateur de ce projet au CCA et rédacteur invité. Elle a rempli ces fonctions d'une façon exemplaire.